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INTERPELACJA

Dotyczy :budowy oświet|enia w uIicy Koniecpo|skiej.

Szanowny Panie Prezydenc ie! !

W imien iu mieszkańców i  Radnych Dz ie ln icy L is in iec proszę o budowę
oświet len ia w uI icy Koniecpo|sk ie j .

U|ica Koniecpolska jest stosunkowo nowo zabudowywanq przez
mieszkańców u l icq ,powstajq n ie  ty lko domy mieszkaIne,  aIe również przy
domach mieszka|nych rodzinne mate przedsiębiorstwa dajqce miejsca
pracy. obecnie w pob|iżu drogi powstaje nowe,piękne boisko szkolne,
d|atego oświet|enie dawatoby większe szanse na ochronę przed dewastacjq
tegoż boiska

Z powazaniem

Barbara Gieroń
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